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                                   REFERAT FRA  STYREMØTE I FROL SKI/SKISKYTING 

Tid: Mandag 6.mai kl 19.30 -22.00

Sted: Gamle Kongevei 22

Tilstede: Astrid Svendgård, Svenn-Erik Guddingsmo, Sverre Matberg, Olav Sørheim, Robert 
Ressem og Marianne Langøygard


Sak 14/19 : Referatsaker


Tilskudd fra kommunen 10.000,-

Tilskudd fra Fylkeskommunen 20.000,-


Møte Hovedstyret (Marianne) Info om nytt Allidrettstilbud og nytt løypeselskap hvor Jo Severin 
Marberg og Ole Hustad er representanter fra Frol IL.

Møte Skikretsen (Marianne)

Møte Levangerklubbene (Marianne)

Møte Kretstinget (Svenn- Erik)


       Vi ønsker å arrangere KM-stafett 2020


Sak 15/19: Oppsummering sist møte

                  Suppeterriner innkjøpt

                  Hytta fått vårvask ved Astrid og Trine


Sak 16/19: Medlemstall. 

	 Hvordan skaffe oversikt over medlemmer, og hvem som har betalt aktivitetsavgiften?


            Trenere bør informere både rulleski og på skileik om medlemsskap 

            Arrangere oppstartsmøte i november for foreldre og utøvere med presentasjon av planene 
for vinteren. karusellrenn, aktivitetsavgift


Sak 17/19: Kulturuka

            Robert tar med til langrennskomiteen. Rulleski?


Sak 18/19: Avslutningskveld og premiering for de med over 6 kretsrenn

                  Skiskyting: 6 utøvere har mer enn 6 kretsrenn

                  Ski: Ingen løpere med 6 kretsrenn, avtaler kick off i november


Sak 19/19 Valg av varer til G-sport

                  Swix superundertøy. Svenn-Erik hører med Tore  på G-sport. 


Sak 20/19: Innkjøp av ny snøscooter

            Innmeldt av Robert Ressem samt Ketil Røe

            Oddbjørn Ness har sterkt ønsket en ny scooter.

            Robert tilgang på scooter som skal legges ut for salg.

            Hovedlaget har budsjettert med ny snøscooter. Det skal ha vært avsatt 80.000 til dette i 
fjorårets budsjett (muntlig formidling på hovedstyremøtet 2/5-19). Enighet om at løypekjørerne 
finner egnet snøscooter til beløpet som er avsatt og kontakter Tore Svendgård om det praktiske. 
Marianne gir beskjed til Kjetil Røe.


Sak 21/19: Fordeling av «potten»




           Det leses opp kriterier for tildeling iht til tidligere vedtekter og praksis. 

           Søknadsfrist 2.juni 

          Tas som orienteringssak på neste styremøte. Svenn-Erik og Robert bekrefter relevant 
deltakelse. Olav utbetaler. 

   


Sak 22/19 Tildeling av utøvernes pris

               Avventer til høsten


Sak 23/19: Fakturering av Hovedlaget for leie av garasje på kr 10.000. 

         Olav sender giro til Tore


Sak 24/19: 17.maitoget. Oppfordrer alle til å delta i frolklær, de som vil går på rulleski. 


Sak 24/19: Arbeid i Storlidalen (sprintløype og drenering)

Viktig å avklare status ift spillemiddelsøknad for sprinttrase og evt tørrlegging


Nytt møte  

Mandag 3.6.19:  

Inviteres: Ole Hustad, Jo Severin Matberg, Ketil Røe 
Sted: Hos Astrid i Okkenhaugsveien 318 
Tid: 19.30 

Eventuelt 

1- Dugnader (Astrid)


Tour de Tomtvatnet 15.juni. Usikkert antall

Gaid 30 stk

Det kommer nærmere beskjed fra Astrid om dette når info foreligger


2- Nye klessponsorer

3-årskontrakten gått ut. Det jobbes med å skaffe nye sponsorer. Forsøker å øke prisen fra 5000 til 
7500 pr bedrift. 


3- Skallstuggusamling

     Langrennskomiteen booker Skallstuggu, men vurderer også Storlidalen med Lavvo.

   



